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Protokoll	för	årsstämma	i	Guldboda	samfällighetsförening	2021	

Tid:	Den	31	augusti	2021.	Plats:	Hägerstensåsens	Medborgarhus,	Riksdalervägen	2,	
Hägersten.	

	

&	1.	Årsmötet	öppnandes	.	

&	2.	Till	ordförande	för	stämman	valdes	Torbjörn	Molander.	

&	3.	Mötet	konstaterade	att	kallelse	skett	i	behörig	ordning.	

&	4.	Till	sekreterare	för	stämman	valdes	Tove	Gyllenstierna.	

&	5.	Till	justeringsmän	valdes	ordförande	samt	Lennart	Dunström.	Fyra	rösträknare	
utsågs.	

&	6.	Röstlängden	avprickades,	115	stycken.	

&	7.	Ordföranden	redogjorde	för	2020	års		verksamhet	och	stämman	godkände	
verksamhetsberättelsen.	

&	8.		Revisorn	hade	inga	anmärkningar	på	resultat-	och	balansräkning	och	stämman	
godkände	revisorsberättelsen.	

&	9.		Kassör	Birgitta	Mörlin	redogjorde	för	ekonomin.	Stämman	faställde	resultat-	och	
balansräkning	för	år	2020	samt	överföring	av	överskott	i	ny	räkning	2021.	

&	10.		Styrelsen	beviljades	ansvarsfrihet	av	stämman.	

&	11.		Framställningar	från	styrelsen	och/eller	motioner	från	medlemmarna.																																		
•	Stadgeändingar:	Stämman	fastställde	ändringar	i	§	11	och	§	13	gällande	
räkenskapsår	samt	stämmoperiod.	Räkenskapsåret	ska	vara	1/5	–	30/4	och	årsmötet	
ska	hållas	under	tiden	20/6	–	30/8.	

•	En	inkommen	motion	från	Stig	Arvas	om	att	sänka	maxhastigheten	på	vägarna	från	
30	till	20	kilometer	i	timmen	redovisades.	Styrelsen	har	diskuterat	frågan	och	föreslår	
att	i	stället	se	till	att	gällande	maxhastigheter	följs	genom	att	eventuellt	sätta	upp	
ytterligare	en	eller	två	skyltar.		

&	12.	Styrelsen	föreslår	att	ersättning	till	styrelse	och	revisorer	blir	oförändrad	och	
stämman	godtog	detta.	

&	13.		Styrelsen	föreslår	en	sänkning	av	avgifterna	från	1	500	till	1	000	kronor	per	år	
för	både	2021	och	2022.		Budgeten	samt	debiteringslängden	godtogs	av	stämman.	
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&	14.		Valberedningen	föreslår	att	styrelsens	sammansättning	blir	oförändrad,	
bortsett	från	att	Daniel	Kjellström	blir	suppleant	med	konsultuppdrag	att	sköta	
vägskyltarna	i	området.		Ordförande	Torbjörn	Molander,	vice	orförande	Tomas	
Svankvist,	kassör	Birgitta	Mörlin,	sekreterare	Tove	Gyllenstierna,	ledamot	Christian	
Berggren	samt	suppleant	Daniel	Kjellström.	

&	15.		Till	revisor	valdes	Richard	Anell.	

&	16.		Till	valberedning	valdes	Martin	Völcker	(sammankallande)	och	Christoper	
Dunström.	

&	17.		Ingen	övrig	fråga	som	inte	inkommit	i	förväg	behandlades.	

&	18.		Gemenam	diskussion	med	GTFF	om	en	i	förväg	anmäld	fråga	gällande	bommar	
vid	områdets	infarter	utifrån	det	särskilda	underlag	som	en	arbetsgrupp	tagit	fram.	

Om	bommar	införs	föreslås	de	finansieras	till	lika	delar	av	GSF	och	GTFF.	Det	
administrativa	sköts	av	GTFF,	medan	det	som	har	med	teknik	och	vägar	att	göra	sköts	
av	GSF.	

&	19.		Sluten	omröstning	om	GTFF:s	och	GSF:s	styrelser	ska	få	i	uppdrag	att	införa	
bommar	i	linje	med	arbetsgruppens	förslag	eller	om	bommar	inte	ska	införas.		

Omröstningen	utföll	för	GSFs	del	med	74	nej,	38	ja	och	tre	blanka	röster.	Även	GTFFs	
omröstning	utföll	till	nackdel	för	bommar.	Stämman	beslutade	att	bommar	ej	ska	
införas.	

&	20.		Ordföranden	meddelade	att	stämmoprotokollet	finns	tillgängligt	på	
Guldbodaområdets	samtiliga	anslagstavlor	inom	två	veckor.	

&	21.		Ordföranden	avslutade	mötet.	

	
Vid	protokollet:	 	 	 Justeras	av	ordförande:	
	
	
…………………………………	 	 ………………………………………	
Tove	Gyllenstierna	 	 Torbjörn	Molander	
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………………………………….	
Lennart	Dunström	


